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Rada Gminy Masłów 

Protokół IV 

SESJA RADY GMINY MASŁÓW  

w dniu 27 czerwca 2024 
 

Miejsce posiedzenia: Sala Samorządowa urzędu gminy 

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2024 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 21:15 tego 

samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

Obecni: 

1. Sylwia Bakalarz–Borkowska 

2. Mateusz Durlik 

3. Mateusz Fąfara 

4. Wojciech Haba 

5. Teodora Jagiełło 

6. Piotr Kapuściński 

7. Tomasz Ksel 

8. Mirosław Kuzka 

9. Michał Leśkiewicz 

10. Artur Lis 

11. Justyna Łakomiec 

12. Lucjan Pabis 

13. Andrzej Pedrycz 

14. Renata Samiczak 

15. Piotr Zegadło 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Stosownie do art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Kapuściński przywitał radnych, sołtysów, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, 

pracowników urzędu oraz gości obecnych w sali.  

Przewodniczący Rady odczytał informację o transmisji i otworzył obrady.  

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 14 radnych, 

co jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności 

(wygenerowana na podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik 

niniejszego protokołu. 
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3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że nie zgłoszono 

wniosków o zmianę porządku obrad i przystąpił do głosowania w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

 

4. Przyjęcie protokołów Nr II i III z poprzednich sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że nie wpłynęły 

uwagi do treści protokołów.  

Głosowano w sprawie Przyjęcie protokołów Nr II z poprzedniej sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, Justyna 

Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołów Nr III z nadzwyczajnej sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

 

5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady 

Piotr Kapuściński Przewodniczący Rady Gminy Masłów przedstawił działalność 

międzysesyjną radnych: 

− 27 maja – odbiór gminnej działki w Mąchocicach – Scholasterii, 

− 28 maja – spotkanie z projektantem w sprawie koncepcji budowy chodnika w ciągu 

drogi powiatowej nr 1303T (Masłów Drugi – Brzezinki – Ciekoty), 

− 3 czerwca – spotkanie z organizacjami pozarządowymi, 

− 7 czerwca – spotkanie dotyczące koncepcji drogi wewnętrznej w Dąbrowie, 

− 10 czerwca – odbyło się spotkanie z projektantem w sprawie koncepcji chodnika w 

ciągu drogi powiatowej nr 1307T (Masłów Pierwszy ul. Podklonówka – Mąchocice 

Kapitulne ul. Górna), 

− 20 czerwca – spotkanie dotyczące omówienia przez projektanta koncepcji budowy 

drogi ul. Wiosenna w miejscowości Domaszowice, 

− 25 czerwca – wizja lokalna Hostelu Lubrzanka, 

− 26 czerwca – odbiór ogrodzenia boiska w Brzezinkach. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował również o pismach wystosowanych przez 

radnych w sprawie: dofinansowania przyłączy kanalizacji w Wiśniówce, uzupełnienie 

nawierzchni po budowie kanalizacji i wykonania badania hałasu w celu budowy przez 

GDDKiA ekranów dźwiękochłonnych w miejscowości Wiśniówka.  

 

6. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Wójt Gminy 

Masłów Tomasz Lato przywitał nowo wybranego sołtysa sołectwa Dolina Marczakowa 

pana Adama Stachurę, a następnie przedstawił szczegółowo informacje zawarte  

w sprawozdaniu.  

Tomasz Ksel (Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji) zabrał głos odnośnie 

uściślenia informacji wójta. Radni byli informowani o odbiorach na kilka godzin przed 

odbiorem. Teraz jest to na kilka dni przed odbiorem. Dodatkowo radni są informowani  

o spotkaniach z projektantami.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) odpowiedział, że z tego co pamięta, większe projekty 

były omawiane wspólnie z radnymi. Wójt dodał, że cieszy się z udziału radnych w tych 
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przedsięwzięciach i przypomniał, że w poprzedniej kadencji radny Ksel wielokrotnie 

odbywał rozmowy z wójtem.  Wójt dodał, że nie wydaje mu się, aby w jakikolwiek sposób 

ograniczane były możliwości państwa radnych w działaniach gminy Masłów.   

Piotr Zegadło (Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego), który 

pełnił funkcję od dwóch, prawie trzech kadencji, potwierdził słowa wójta. W poprzednich 

latach była możliwość uczestniczenia w odbiorach rozmowach na temat projektów. Radny 

dodał, że nie to powinno być przedmiotem dyskusji w tym punkcie, tylko sprawozdanie 

wójta, które zostało przedłożone. 

Mirosław Kuzka (Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa) - (Ad Vocem) powiedział, że nie tylko radni są, ale też 

sołtysi, którzy mają coś do powiedzenia.   

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) poinformował, że stoi na 

stanowisku, że informowanie sołtysów i radnych wyjdzie tylko na korzyść. Kto będzie 

chciał – będzie uczestniczył. Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie 

zostało przyjęte. 

 

7. Sprawozdanie z wykonania planu finansowego instytucji kultury za 2023 rok 

Kamila Skłodowska – księgowa Centrum Usług Wspólnych szczegółowo omówiła 

sprawozdanie z wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej oraz 

Centrum Edukacji i Kultury „Szklany Dom” w Ciekotach.  

Tomasz Ksel (Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji) zabrał głos mówiąc, że ciężko 

mówić o zarabianiu bo mowa jest o przychodzie. 

Kamila Skłodowska odpowiedziała, że gdyby przychodu nie było, to Szklany Dom by nie 

zarabiał.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zabrał głos informując, że radni 

wraz z urzędnikami udali się na teren obiekt Hostelu Lubrzanka. Próbowano ustalić  

z czego wynikało zapotrzebowanie prąd w wysokości 17.000 zł. Przewodniczący Rady 

zapytał, czy udało się coś ustalić w tej kwestii. 

Kamila Skłodowska wyjaśniła, że sprawa jest analizowana na podstawie dokumentów, 

jakie zostały przekazane.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) dodał, że będą czekać na te 
informacje. 
Komisja Budżetu i Finansów przyjęła sprawozdanie. 
Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy również przyjęła 
sprawozdanie.  
 

8. Sprawozdanie z działalności Centrum Edukacji i Kultury "Szklany Dom" za 

rok 2023 

Wojciech Purtak (Dyrektor Centrum Edukacji i Kultury SZKLANY DOM) przedstawił 

sprawozdanie stanowiące załącznik protokołu. 
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Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) podziękował Dyrektorowi i pracownikom Centrum 

Edukacji i Kultury Szklany Dom w Ciekotach za pracę na rzecz jednostki i przypomniał 

kilka sukcesów tej jednostki.   

Wojciech Purtak (Dyrektor Centrum Edukacji i Kultury SZKLANY DOM) podziękował za 

miłe słowa i zaprosił na kolejne wydarzenia organizowane przez Szklany Dom. 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) poinformował, że miał ostatnio 

rozmowę z jednym  z mieszkańców odnośnie klucza list obecności czy akcesu do tych 

wydarzeń. Mieszkaniec twierdził, że te listy nie startują w momencie publikowania na 

stronie tylko wcześniej. Więc w momencie publikacji liczb a miejsc jest tak mała, że po 

jednym dniu czy dwóch – już nie ma miejsc.  

Wojciech Purtak (Dyrektor Centrum Edukacji i Kultury SZKLANY DOM) szczegółowo 

wyjaśnił o jakie listy chodzi (dotyczy wycieczek) i jaki jest sposób rekrutacji.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła sprawozdanie. 
Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy również przyjęła 
sprawozdanie.  
Sprawozdanie uznaje się za przyjęte.  
 

9. Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Masłów za 2023 rok 

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) obszernie i szczegółowo przedstawił Raport o stanie 

Gminy Masłów za 2023 rok (stanowi załącznik protokołu). Wójt Gminy Masłów poprosił  

o udzielenie wotum zaufania.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów ogłosił 10 – cio minutową przerwę. 

 

Po przerwie.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) odczytał art. 28aa ustawy  

o samorządzie gminnym i zwrócił się z pytaniem dotyczącym udzielenia głosu sołtysom. 

Iwona Kowalska (Radca Prawny) przedstawiła orzecznictwo w tej sprawie; jest to decyzja 

Przewodniczącego.   

a) debata nad raportem o stanie gminy Masłów 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) otworzył debatę i poinformował 

o kolejności udzielania głosu.  

Mateusz Durlik (Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji 

Gminy) zabrał głos odnośnie zapisów w raporcie na temat dochodów z PITu, różnica 

wynosi ponad 3 mln mniej. Radny częściowo zgodził się z argumentacją, że zmieniły się 

progi podatkowe. Jednak radny zwrócił uwagę na zwiększenie ilości mieszkańców, 

zmniejszenie ilości firm, różnicę w dochodach i wydatkach. Radny zapytał, z czego ta 

różnica wynikła.   

Robert Szechnicki (Skarbnik Gminy Masłów) wyjaśnił różnice w zakresie dochodów  

i wydatków, dochody zmniejszyły się o niecały milion, natomiast wydatki w ciągu roku 
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wzrosły o ponad 7 mln 200 tyś zł. Skarbnik wyjaśnił z czego wynikały wprowadzane 

zadania.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) zabrał głos odnośnie koniunkcji  firm, jest to 

odzwierciedlenie sytuacji krajowej. W odniesieniu do dochodów z PIT, wójt wyjaśnił jaki 

wpływ na tę sytuację miał Polski Ład i poinformował jakie działania prowadzi gmina w celu 

wskazania gminy jako miejsce zamieszkania. O skutkach tych działań wójt nie ma 

informacji. 

W uzupełnieniu wypowiedzi Wójta, Skarbnik Gminy Masłów wyjaśnił, że już pojawiły się 

informacje o wysokości podatku w roku 2024, gdzie sytuacja została wyrównana.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zapytał w kontekście wpływów 

do budżetu, poddano analizie sytuację w poszczególnych sołectwach. Z analizy wynika, 

że Dąbrowa i Ciekoty są na szarym końcu w odniesieniu do inwestycji. Przewodniczący 

zapytał, czy jest możliwość przedstawienia danych z PITu na poszczególne sołectwa.   

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) wyjaśnił, ze nie ma takich informacji, wpływy z PIT są 

przekazywane na samorząd w całości. Wójt odniósł się również do ilości realizowanych 

inwestycji wyjaśniając, że wydatki na poszczególne sołectwa obejmują również 

utrzymanie obiektów. Wójt zaznaczył, że zawsze stara się patrzeć na gminę w całości, 

bez faworyzowania sołectw.  

Robert Szechnicki (Skarbnik Gminy Masłów) wyjaśnił, ze w latach poprzednich były 

starania o pozyskanie informacji z urzędów skarbowych na temat udziału w dochodach w  

PIT np. poszczególnych przedsiębiorców, ale takiej informacji nie ma. Jest tylko ogólny 

procent udziału w dochodach z PIT.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów zwrócił się z pytaniem dotyczącym kodu odpadu 

budowlanego w ramach gospodarowania odpadami. Czy nastąpiła jakaś zmiana  

w kodyfikacji, czy taki przyrost w odpadach budowlanych nastąpił.  

Anna Kucmin (Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska) wyjaśniła, ze taki przyrost faktycznie nastąpił i wyjaśniła, jaka zmiana 

pojawiła się w kodach przedsiębiorców.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów zapytał, czy gmina dostrzega jakieś 

nieprawidłowości w tym zakresie, czy system jest szczelny. 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska wyjaśniła 

szczegółowo zmiany, jakie zostały wprowadzone w regulaminie Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych.  

Piotr Kapuściński zapytał, czy była podejmowana analiza w zakresie odpadów 

biodegradowalnych.  

Wójt Gminy odpowiedział, że analiza będzie prowadzona, powodem odłożenia tego  

w czasie było rozstrzygnięcie przetargu na świadczenie usług. Wójt szczegółowo wyjaśnił 

sposób postępowania.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zabrał głos odnośnie 

wykonywania przez mieszkańców prywatnie sieci wodociągowych i kanalizacyjnych; czy 
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gmina przejmuje potem takie sieci, czy to kompetencja MZWiK, czy mieszkańcy z tego 

tytułu otrzymują zwrot poniesionych kosztów.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) szczegółowo wyjaśnił proces działań w tym zakresie 

oraz sposób rozliczania wkładu własnego i dywidendy z MZWiK.  

Odnośnie opieki na d zwierzętami Przewodniczący Rady Gminy Masłów zabrał głos 

odnośnie sterylizacji kotów bezpańskich. Czy w poprzednim roku był jakiś problem, który 

te zwierzęta obejmował.  

Wójt Gminy Masłów wyjaśnił zasady przyjęte w programie opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt i sposób realizacji.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów zapytał o wysokość ulg i ilość osób objętych tymi 

ulgami w ramach porozumienia z Centrum Medycznym Zdrowie na zakup rezonansu.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) wyjaśnił szczegółowo jakie ulgi i benefity mają 

mieszkańcy i poinformował o pytaniach skierowanych w piśmie do CM Zdrowie, we 

wskazanym zakresie. 

Zbigniew Zagdański (Sekretarz Gminy Masłów) szczegółowo wyjaśnił, że takie pytanie 

zostało wystosowane przez przewodniczącego oraz odpowiedź jaka została przekazana.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zwrócił się z pytaniem do 

skarbnika, czy w poprzednim roku budżetowym zapadły jakiekolwiek rozstrzygnięcia 

administracyjne, czy w sądach, które by skutkowały negatywnym skutkiem  dla budżetu.  

Skarbnik Gminy odpowiedział, że nie ma takiej wiedzy.  

Wojciech Haba (Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego) 

zwrócił się z dwoma pytaniami: 

1) czy mamy informację, że medycyna pracy jest traktowana jako zlecenie 

komercyjne, czy jest to zwykłe badanie, płatne w 100%, 

2) od kiedy funkcjonuje zmieniony regulamin PSZOK.  

Radny poinformował o sytuacji, jaką miał osobiście, związanej z ilością worków 

zawiezionych do PSZOK. Pracownik nie chciał przyjąć odpadów. radny odniósł się 

również do statystyk ilości odpadów i ilości mieszkańców zgłoszonych do systemu.  

Anna Kucmin (Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska) wyjaśniła zmiany w regulaminie i poinformowała, że do tej pory nie miała 

zgłoszeń ze strony mieszkańców w zakresie odmowy przyjęcia ilości dostarczonych 

worków i zadeklarowała, że zbada sprawę.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) poinformował, że do niego 

dochodziły sygnały odnośnie funkcjonowania PSZOK i poprosił o zawrócenie szczególnej 

uwagi na ten problem. 

Anna Kucmin (Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska) wyjaśniła, że pracownik był uczulany na sytuacje, kiedy samochody oklejone 

reklamami firm wykończeniowych przywoziły odpady niekoniecznie pochodzące od 

mieszkańców. Pani Kierownik przypomniała, że firmy powinny we własnym zakresie 

zagospodarować odpad.  
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Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) dodał, że sam niejednokrotnie 

wykorzystywał samochód firmowy do przewożenia odpadów na PSZOK i spotkał się  

z problemami w przekazaniu tych odpadów. takie zgłoszenia miał również od 

mieszkańców.  

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska wyjaśniła, 

że czym innym jest oddawanie odpadów przez mieszkańców, a czym innym przez firmy. 

Andrzej Pedrycz (Wiceprzewodniczący Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji) 

podziękował za obszerny dokument, który z roku na rok jest bardziej szczegółowy.  

Wojciech Haba (Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego) 

poprosił o głos w sprawie komunikacji bus, czy jest możliwości przyszłości by bus jechał 

np. z Brzezinek przez Ciekoty, by szczególnie seniorzy mogli dojechać np. na imprezy 

kulturalne, których w Ciekotach jest dużo.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) poinformował, ze to pytanie 

widziałby raczej w punkcie sprawy różne.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji.  

 

b) projekt uchwały w sprawie udzielenia wójtowi gminy Masłów wotum zaufania 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i przystąpił 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie projekt uchwały w sprawie udzielenia wójtowi gminy Masłów 

wotum zaufania 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Wojciech Haba, Teodora Jagiełło, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, Andrzej Pedrycz, Renata 

Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (7) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Piotr Kapuściński, Tomasz 

Ksel, Mirosław Kuzka, Justyna Łakomiec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) zabrał głos informując, że pomimo nieudzielenia 

wotum zaufania ze strony Rady uważa, że to był bardzo dobry rok. Dokumenty 

przedłożone Wysokiej Radzie oraz czas współpracy w poprzedniej kadencji z częścią  

z Państwa – nie dają pełnych podstaw do nieudzielenia wotum zaufania. Wójt dodał, że 

dla niego wotum zaufania to wybory, uzyskanie 64 % poparcia to prawdziwe wotum 

zaufania. W odczuciu wójta, frazesy o tym, że szukamy współpracy, że chcemy być razem 

i rozwijać tę gminę w tej sytuacji nie do końca są prawdą. Wójt dodał, że od lat działa  
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w samorządzie, przyjmuje to z podniesioną głową, zna swoje działania i będzie realizował 

je dalej.  

Iwona Kowalska (Radca Prawny) przedstawiła wykładnię prawa w zakresie przepisów  

o udzieleniu lub nieudzieleniu wotum zaufania. Niepodjęcie uchwały o udzieleniu wotum 

zaufania jest jednoznaczne z podjęciem uchwały o nieudzieleniu wotum zaufania wójtowi. 

Orzecznictwo w tej kwestii jest dwukierunkowe: część orzeczeń wskazuje, że wystarczy 

wyartykułowanie przez Przewodniczącego Rady do protokołu sesji, że wotum zaufania 

nie zostało udzielone. Ale porządkowo i więcej orzeczeń idzie w tym kierunku, że  wobec 

takiego głosowania, projekt uchwały, który Przewodniczący przeczytał przed 

głosowaniem powinien dostać to negatywne brzmienie. Obie te formy są dopuszczalne. 

Natomiast z uwagi na fakt, że do protokołu nie padło to stwierdzenie przez 

Przewodniczącego, radca prawny rekomenduje sporządzenie uchwały o nieudzieleniu 

wotum zaufania. Taka uchwała będzie przekazana do organu nadzoru.  

Zgodnie z sugestią obsługi prawnej Przewodniczący rady Gminy odczytał treść podjętej 

uchwała nr IV/32/2024. 

 

10. Procedura absolutorium 

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2023 rok oraz informacją o stanie mienia komunalnego  

Robert Szechnicki (Skarbnik Gminy Masłów) poinformował, że wskazane dokumenty 

zostały w terminie ustawowym przekazane do Biura Rady i Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach. Skarbnik przedstawił sprawozdanie stanowiące załącznik 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Komisja do spraw Inwestycji przyjęła sprawozdanie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa przyjęła 

sprawozdanie. 

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła sprawozdanie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy przyjęła sprawozdanie. 

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego przyjęła sprawozdanie.  

 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu rocznym  

z wykonania budżetu za 2023 rok 

Robert Szechnicki (Skarbnik Gminy Masłów) odczytał uchwałę Nr 9/2024 Regionalnej 

Izby Obrachunkowej z dnia 16 kwietnia 2024 roku w sprawie opinii o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu gminy Masłów za 2023 rok.  

 

c) stanowisko Komisji Rewizyjnej 

Sylwia Bakalarz–Borkowska (Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

Wójtowi Gminy Masłów absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2023.  
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d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie absolutorium 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) oddał głos Skarbnikowi Gminy. 

Robert Szechnicki (Skarbnik Gminy Masłów) odczytał uchwałę nr 12/2024 Regionalnej 

Izby Obrachunkowej z dnia 8 maja 2024 roku w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Masłów w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Masłów z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok (stanowi załącznik protokołu).  

 

e) przedstawienie opinii komisji stałych Rady Gminy 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zwrócił się z pytaniem do radcy 

prawnego, czy można opuścić ten punkt, w związku z odczytaniem opinii komisji stałych 

wcześniej. 

Iwona Kowalska (Radca Prawny) wyjaśniła, że stanowisko komisji już zostało 

wyartykułowane. 

 

f) Dyskusja 

Brak głosów w tym punkcie.  

 

g) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Masłów za 2023 rok 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) odczytał projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem.  

Głosowano w sprawie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Masłów za 2023 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora Jagiełło, Piotr Kapuściński, 

Michał Leśkiewicz, Artur Lis, Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr 

Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Uchwała nr IV/33/2024 została przyjęta.  
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h) projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Masłów absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2023 rok 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) odczytał projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem.  

Głosowano w sprawie projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Masłów 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora Jagiełło, Piotr Kapuściński, Michał Leśkiewicz, 

Artur Lis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Justyna Łakomiec 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Uchwała nr IV/34/2024 została podjęta.  

Zbigniew Zagdański (Sekretarz Gminy Masłów), w imieniu załogi urzędu, pracowników 

jednostek organizacyjnych oraz w imieniu sołtysek i sołtysów złożył gratulacje  

i podziękował za zaangażowanie w realizowanie działań w roku ubiegłym z Radą 

poprzedniej kadencji. Znakomita większość mieszkańców w akcie głosowania 

potwierdziła akceptację tych kierunków i tego tempa zmian w gminie Masłów. W ubiegłym 

roku zostało zrealizowane wiele inwestycji, projektów zarówno w sferze gospodarczej  

i społecznej, które będą procentować i poprawiać warunki życia mieszkańców. Sekretarz 

życzył dalszych sukcesów.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) poinformował, że wie co do niego należy i zawsze 

stara się wykonywać obowiązki najlepiej jak potrafi. Wójt Gminy podziękował wszystkim 

radnym, którzy poparli to absolutorium jednocześnie starając się zrozumieć tych, którzy 

go nie poparli. Wójt dodał, że w kontekście wotum zaufania dziwi się, że na tej sali nie 

padło choćby jedno słowo, które wskazałoby co jest powodem tego, że Państwo tego 

wotum nie udzielają. Wójt zadeklarował, że poświęcał i będzie poświęcał siebie dokąd 

będzie pełnił tę funkcję dla mieszkańców gminy, bo to oni są najważniejsi. Wójt Gminy 

dodał, że dziwi się nowym radnym, którzy są w tej kadencji i chcą ją rozpocząć od „dania 

prztyczka”. Nadal wierzy w ludzi i wierzy, że zabawa samorządem kiedyś się skończy  

i zacznie się normalna praca, w której uda się wspólnie realizować zadania. Wójt 

podziękował za dobre słowa i uwagi, podczas dzisiejszego posiedzenia.  
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11. Projekt uchwały: 

a) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 

Masłów Pierwszy na terenie gminy Masłów 

Dariusz Korczyński (Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej) 

przedstawił projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja do spraw inwestycji zaopiniowała projekt pozytywnie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

Głosowano w sprawie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Uchwała nr IV/35/2024 została podjęta. 

 

b) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci wodociągowej w 

Masłowie Drugim ul. Panoramiczna, gm. Masłów 

Projekt omówił Dariusz Korczyński (Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki 

Przestrzennej). 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

Głosowano w sprawie w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci 

wodociągowej w Masłowie Drugim ul. Panoramiczna, gm. Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Uchwała nr IV/36/2024 została przyjęta. 

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 237/2  

o powierzchni 0,4165 ha położonej w obrębie ewidencyjnym Ciekoty, miejscowość 

Ciekoty oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy 

Anna Kucmin (Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska) przedstawiła projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

Głosowano w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 

237/2 o powierzchni 0,4165 ha położonej w obrębie ewidencyjnym Ciekoty, miejscowość 

Ciekoty oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Uchwała nr IV/37/2024 została podjęta. 

 

d) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 14/33 o 

powierzchni 0,1006 ha położonej w obrębie ewidencyjnym Dąbrowa, w 

miejscowości Wiśniówka oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

zawarcia umowy 
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Anna Kucmin (Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska) przedstawiła projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

Głosowano w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 

14/33 o powierzchni 0,1006 ha położonej w obrębie ewidencyjnym Dąbrowa, w 

miejscowości Wiśniówka oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

zawarcia umowy 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Uchwała nr IV/38/2024 została przyjęta. 

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części działki nr 

432/2 położonej w Mąchocicach Kapitulnych wraz ze zlokalizowanymi na niej 

budynkami gospodarczymi oraz zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego zawarcia umowy 

Anna Kucmin (Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska) przedstawiła projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

Głosowano w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

części działki nr 432/2 położonej w Mąchocicach Kapitulnych wraz ze zlokalizowanymi na 

niej budynkami gospodarczymi oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

zawarcia umowy 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
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ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Uchwała nr IV/39/2024 została podjęta. 

 

f) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Projekt przedstawił Robert Szechnicki (Skarbnik Gminy Masłów). 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zwrócił się z pytaniem 

dotyczącym zwiększenia kosztów w dziale 600 na zadaniach: wykonanie remontu 

istniejącego chodnika oraz aktualizacja projektu przebudowy drogi gminnej w Ciekotach 

ul. Radostowa.  

Robert Szechnicki (Skarbnik Gminy Masłów) wyjaśnił koszty (chodnik około 71.000 zł).  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw inwestycji zaopiniowała projekt pozytywnie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywne oceniła projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Uchwała nr IV/40/2024 została przyjęta. 
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g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 

– 2031 

Robert Szechnicki (Skarbnik Gminy Masłów) omówił projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw inwestycji zaopiniowała projekt pozytywnie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywne oceniła projekt 

uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

Głosowano w sprawie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2024 – 2031 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Uchwała nr IV/41/2024 została podjęta. 

 

12.  Informacje i zapytania sołtysów  

Małgorzata Kozubek (Sołtys sołectwa Masłów Pierwszy) zwróciła się z pytaniem do 

skarbnika, czy jest możliwość zmniejszenia kosztów upomnienia za podatek bądź śmieci. 

To sygnały od mieszkańców, że opłata za upomnienie jest bardzo wysoka w stosunku do 

innych gmin.    

Robert Szechnicki (Skarbnik Gminy Masłów) odpowiedział, że nie mam możliwości 

zmniejszenia tej opłaty, ponieważ regulują ją przepisy rozporządzenia i  jest to taka sama 

opłata w całym kraju.  

Brak kolejnych zgłoszeń w tym punkcie.  

 

13. Sprawy różne 

Michał Leśkiewicz (Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów) zwrócił się z pytaniem 

dotyczącym zestawienia inwestycji w trakcie wykonania, w punkcie 17 jest „Budowa 

budynku centrum kulturalnego w Wiśniówce” (rok 2017); czy na tę inwestycję była wydana 

decyzja środowiskowa.   
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Dariusz Korczyński (Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej) 

odpowiedział, że nie była wymagana decyzja środowiskowa. 

Radny Leśkiewicz (Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów) zapytał w związku  

z wydaniem pozwolenia na budowę – czy dziennik żyje? 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej odpowiedział, że żyje.  

Wobec tego radny zapytał, czy mamy zamiar rozpocząć tę inwestycję. 

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) wyjaśnił, że w okresie kiedy była możliwość 

pozyskiwania środków na obiekty kubaturowe zapadła decyzja o wykonaniu kilku 

projektów kubaturowych. Ponieważ dofinansowania nie udało się uzyskać staramy się 

utrzymać ten projekt, decyzja została przedłużona na kolejne 3 lata w związku  

z wyburzeniem starego budynku, który stanowił zagrożenie. Wójt wyjaśniła, że realizacja 

zadania wymaga współfinansowania ze środków zewnętrznych.   

Michał Leśkiewicz (Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów) zabrał głos w sprawie 

konieczności usunięcia eternitu z budynku świetlicy w Wiśniówce.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) wyjaśnił, że nie jest to tylko kwestia zdjęcia eternitu  

z dachu i poinformował, że odpowiedź na temat inwestycji na budynku świetlicy została 

radnemu przekazana w dniu wczorajszym.  

Radny Leśkiewicz poprosił o pomoc w sprawie wykonania badań przekroczenia hałasu  

w Wiśniówce. 

Wójt Gminy Masłów szczegółowo wyjaśnił, że wnioski o zbadanie hałasu były już 

kierowane przez urząd, ale dotyczyły innego sołectwa. Wniosek w sprawie sołectwa 

Wiśniówka również została przekazany. Wójt wyjaśnił możliwości realizacji tego zadania 

przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad.  

Radny Leśkiewicz poinformował o informacjach jakie uzyskał w sprawie procedur w tym 

zakresie.   

Zbigniew Zagdański (Sekretarz Gminy Masłów) odniósł się do pytania 

Wiceprzewodniczącego Rady w sprawie publikacji wniosków w BIP. Sekretarz wyjaśnił do 

kogo kieruje się wnioski i interpelacje i jaki jest tryb procedowania.  

Wojciech Haba (Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego) 

ponowił pytanie z debaty na d raportem, w sprawie kursów busa np. dwa kursy po 

południu w sobotę przejeżdżały z Brzezinek do Ciekot, w przyszłym roku.  

Zbigniew Zagdański (Sekretarz Gminy Masłów) wyjaśnił, że jeżeli ten nabór będzie 

kontynuowany to takie wnioski będą rozpatrywane na przełomie październik listopad.  

Wójt Gminy Masłów wyjaśnił jakie możliwości zmian są rozważane w kwestii zmian 

kursowania busów. 

Piotr Zegadło (Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego) złożył 

wniosek do Przewodniczącego Rady o uwzględnienie wcześniejszych godzin sesji, 

dopracować tę sprawę, w przypadku takich sesji jak na przykład dzisiaj. Pracownicy 

urzędu są od rana w pracy, widzimy jaka jest godzina, każdy ma swoje rodziny. Wiadomo 

radni mają diety z tego tytułu, pracownicy nie – dlatego prośba aby w przyszłości wziąć 

pod uwagę kwestie wcześniejszych godzin.   



 

Strona 18 z 24 
 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) podziękował za tę uwagę,  

zadeklarował, że jest otwarty na rozmowę i w przyszłości postara się z wyprzedzeniem 

rozmawiać na temat godziny sesji.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) dołączył do dyskusji w tej sprawie przypominając, że 

ma obowiązek „oddać” te nadgodziny pracownikowi, co utrudnia obsługę mieszkańców. 

Wójt poprosił, by tam gdzie to da się przewidzieć wziąć pod uwagę możliwość 

organizowania sesji w godzinach pracy. Dobrym pomysłem w poprzedniej kadencji była 

forma organizowania sesji na przemian, dłuższe sesje wcześniej, krótsze – po południu.   

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zabrał głos odnośnie 

stypendiów dla mieszkańców gminy. Kierownik przesłała aktualizację analizy. Wcześniej 

podana różnica 25.000 zł teraz zostały przedstawione w wysokości 32.000 zł. 

Przewodniczący zaproponował spotkanie w sprawie znalezienia środków na ten cel, 

niekoniecznie na komisjach jak sugerowała radna Jagiełło. Przewodniczący Rady 

poinformował o aktualizacji w sprawie łącznika w Dąbrowie do świetlicy. Projektant 

przedłożył, że kwota 27.675 zł to wzrost o przygotowanie dokumentacji której celem jest 

skierowanie wody do drogi krajowej bezpośrednio. Przewodniczący Rady zwrócił się do 

Sekretarza z pytaniem, czy decyzja administracyjna, która jest prawomocna w sprawie 

masztu w Ciekotach została przedłożona obsłudze prawnej. Przewodniczący Rady 

zapytał co w tej sprawie. Pytanie drugie dotyczy próby relokacji tego masztu, czy w tym 

zakresie coś się dzieje.  

Zbigniew Zagdański (Sekretarz Gminy Masłów) szczegółowo wyjaśnił, że rozmowa  

z obsługą prawną się odbyła i przekazał możliwości wznowienia postępowania, które się 

zakończyło. Pracownica urzędu ma tę informację przekazać osobie, której działka 

bezpośrednio styka się z planowaną lokalizacją. Sekretarz odniósł się do rozmowy jaka 

odbyła się na zebraniu w Ciekotach i wyjaśnieniach złożonych przez przedstawiciela sieci. 

Sekretarz wyjaśnił, że gmina Masłów nie posiada takich gruntów w Ciekotach, które 

można zadysponować na ten cel.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) poprosił o wyświetlenie zdjęć  

z realizacji inwestycji drogowej na ul. Diamentowej w Dąbrowie i poinformował o usterkach 

jakie się tam pojawiły.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) poinformował, że jest to inwestycja realizowana przez 

Powiat Kielce. Jest to inwestycja w trakcie realizacji, wójt kontaktował się  w tej sprawie  

z przedstawicielami starostwa i przedstawił przebieg rozmowy. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów odpowiedział, że ma świadomość, że droga jest  

w trakcie realizacji ale uważa, że trzeba być czujnym.  

Małgorzata Kozubek (Sołtys sołectwa Masłów Pierwszy) zabrała głos odnośnie flagi 

ukraińskiej obok urzędu gminy. Flaga została zdjęta, czy wiadomo dlaczego.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) odpowiedział, że nie wie dlaczego, być może  

w związku z innymi uroczystościami flagi zostały zmienione.   

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zapytał ile godzin w obecnej 

kadencji przysługuje radzie na obsługę prawną, jaki to jest wymiar czasowy.  
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Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) odpowiedział, że nie ma takich zapisów wymiaru 

czasowego. Obsługa rady wiąże się z konkretnymi kompetencjami pani mecenas  

w obszarze obsługi rady gminy i do tej pory nie było problemów w tym zakresie.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zapytał jaka jest ścieżka, czy 

bezpośrednio można kontaktować się z panią mecenas czy przez ścieżka jest przez 

władzę wykonawczą.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) szczegółowo wyjaśnił jaka jest droga kontaktu  

i rozbieranie tego na czynniki pierwsze jest za daleko idące. Organ stanowiący i organ 

wykonawczy powinny ze sobą współpracować. Obsługa prawna powinna zaspokoić 

potrzeby biura rady. Wójt podkreślił, że wymiar potrzeb i zakres spraw, muszą mieć 

umocowanie w realizacji zadań własnych samorządu. 

Iwona Kowalska (Radca Prawny) wyjaśniła, że jest do dyspozycji radnych i biura rady  

i do tej pory nie było z tym problemu. Radca prawny wyjaśniła także, że odbiera telefony, 

maile i odpowiada na nie, bez konieczności pośrednictwa z urzędem gminy. Natomiast 

trzeba sobie powiedzieć wprost, że jeżeli konsultacja dotyczy konkretnego rozwiązania 

np. stypendium, drogi, rowy, to pani mecenas nie wyobraża sobie braku współpracy  

z pracownikiem merytorycznym. Ponieważ najważniejsze przy poradzie prawnej jest 

określenie stanu faktycznego. W takich wypadkach najsprawniej będzie, jeśli takie sprawy 

będą załatwiane również przy udziale pracownika merytorycznego gminy. Ale jeśli to nie 

jest konieczne, to w ocenie pani mecenas, nie ma żadnych powodów dla których, nie 

mogłaby się spotkać bezpośrednio z przewodniczącym rady czy z radnymi. Radca prawny 

dodała, że tak jak wójt – nie miała świadomości, że w tym zakresie jest jakiś problem. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów odpowiedział, że problemu nie ma. Problem się 

pojawia wtedy, gdy pracownicy merytoryczni nie odpowiadają na formalną 

korespondencję. Przewodniczący Rady przypomniał, że na poprzedniej sesji padła 

deklaracja, że odpowiedź w sprawie uregulowania spływu wód na ul. Foliowej w Woli 

Kopcowej zostanie udzielona. Czy udało się udzielić informacji. 

Dariusz Korczyński (Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej) 

poinformował, że w urzędzie gminy odbyło się spotkanie z grupą mieszkańców z ul. 

Foliowej. 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zabrał głos informując, że chyba 

o inną odpowiedź chodzi.  

Monika Dolezińska-Włodarczyk (Zastępca Wójta Gminy Masłów) wyjaśniła, że 

mieszkaniec kontaktował się telefonicznie z referatem i miał na piśmie określić, co ma być 

zawarte. Do tej pory wniosek nie wpłynął.   

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) odniósł się do wypowiedzi wójta 

dotyczącej współpracy. Przewodniczący przypomniał, że na poprzedniej sesji padła 

deklaracja ze strony pani wójt, że odpowiedź będzie udzielona do 10 lipca. Ta odpowiedź 

wpłynęła przedwczoraj i zawiera 17 pozycji. Przewodniczący Rady wspomniał również, 

że weryfikował u informatyka, czy korespondencja wpłynęła do pracownika, który zapiera 

się, że taki mail nie wpłynął. Odnośnie regulaminu na zbiorniku w Cedzynie, 
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przewodniczący odczytał fragment odpowiedzi gminy. Przewodniczący Rady zapytał, 

jeżeli w kompetencji Rady Gminy Masłów i Rady Gminy Górno jest stworzenie spójnych 

regulaminów, to kto ten regulamin będzie pisał.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) odpowiedział, że rozumie, że kontrolowanie jest 

najłatwiejsze, narzucanie swojej woli i wydawanie wszystkim dookoła, w momencie 

otrzymania funkcji przewodniczącego, jest pewnym sensem życia i może Pana celem. 

Informacje, które przekazuje Pan w tym momencie są faktami, ale nie są do końca 

przekazane w sposób prawidłowy. Jeżeli takie pisma wpływają – nie wymagajcie od nas, 

że natychmiast będą realizowane, bo nie jesteśmy w stanie tego zrobić. Wójt wymienił 

szereg zadań które absorbują urząd i zwrócił uwagę na stan zdrowia Pani Wójt. Informacje 

na temat dokumentu były udzielone, poza inwestycjami, które nie weszły w życie albo nie 

są w trakcie projektowania. Pozostałe inwestycje są zawarte w budżecie. Wójt zwrócił się 

do Przewodniczącego Rady Gminy informując, że darzy go dużym zaufaniem, jeżeli 

chodzi o sprawy związane z wodą, z bezpieczeństwem. Prowadził Pan stowarzyszenie, 

które otrzymywało dotacje z gminy Masłów na prowadzenie zajęć, częścią Pana życia jest 

zalew w Cedzynie. Wójt uważa, że Przewodniczący Rady Gminy jest osobą najbardziej 

kompetentną, która może działać w tym zakresie. Urząd gminy nie ma nawet 1 m2 

własności gruntu zalanego wodą, nie ma linii brzegowej bezpośrednio przylegającej do 

tafli wody, natomiast jesteśmy bardzo zainteresowani tym, żeby regulamin powstał i żeby 

było bezpiecznie. Wójt dodał, że nie jest osobą kompetentną do tego, by dawać 

wskazówki do tego regulaminu. Na terenie gminy Masłów jest tylko jeden zjazd 

wykorzystywany w celach ratowniczych i nie ma otwartego dostępu. Wójt przypomniał, że 

odbyło się spotkanie w Starostwie Powiatowym, na którym zapadła decyzja  

o sporządzeniu regulaminu – nie podjął Pan tej decyzji sam. Wójt Gminy dodał, że nie ma 

w urzędzie osoby, która zna szczegółowe sprawy w tym zakresie.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zapytał radcę prawnego czy 

Rada Gminy Masłów ma swoich kompetencjach przyjęcie i opracowanie regulaminu, 

gdzie zbiornik leży na terenie gminy. 

Monika Dolezińska-Włodarczyk (Zastępca Wójta Gminy Masłów) oświadczyła, że 

pierwsze rozmowy w gabinecie z Przewodniczącym i radnym Kselem dotyczyły całego 

zestawu projektów, które są przedawnione i niezrealizowane. Zastępca Wójta 

zadeklarowała, że zestawienie zostanie opracowane jeśli określą Państwo, o które 

zadania chodzi, bo nie będziemy zobowiązywać pracowników do wyszukiwania inwestycji 

i tworzenia zestawień, które niczemu nie służą. Pani Wójt zadeklarowała, że zestawienie 

będzie sporządzone do 10 czerwca, jednak z uwagi na stan zdrowia była nieobecna od 7 

czerwca. Referat budownictwa to zestawienie przygotował, ale nie wysłał do Państwa, co 

zostało wyjaśnione w mailu przesłanym do Państwa. W ocenie Pani Wójt nie miało to 

żadnych skutków finansowych,  żadne pieniądze nie przepadły, nie składali Państwo 

żadnych wniosków. Odnośnie zalewu w Cedzynie Zastępca Wójta przytoczyła treść maila 

przekazanego przez Przewodniczącego po komisji, w którym stwierdza się fakt, że gmina 

popiera realizację regulaminu w zakresie bezpieczeństwa. Natomiast pierwsze 
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stwierdzanie, które jest napisane jako niecelowe, to przygotowanie przez gminę jako 

gospodarza. Zastępca Wójta potwierdziła słowa Wójta, że gmina nie ma własności 

gruntów w obrębie Cedzyny. Na cele zrealizowanego projektu gmina wynajmuje grunty 

od Lasów Państwowych i Wód Polskich. Organ wykonawczy gminy nie ma prawa 

własności, by moc realizować to zadanie i określać tereny. Na zbiorniku retencyjnym 

należy zachować bezpieczeństwo, do czego każdy jest zobligowany, tak jak na drogach. 

Zastępca Wójta przeprosiła Przewodniczącego za niedotrzymanie zadeklarowanego 

terminu i zaznaczyła że nie wynikało to ze złej woli. Pracownicy skupiają się na 

inwestycjach, które muszą być zrealizowane i to jest dla nich priorytetowe.  

Piotr Kapuściński ponowił pytanie do Pani Mecenas. 

Iwona Kowalska (Radca Prawny) odpowiedziała, że powtórzy, że Rada Gminy ma 

kompetencje do wprowadzenie takiego regulaminu na spotkaniu bezpośrednim,  

w rozmowie telefonicznej oraz w dwóch mailach. Radca Prawny poprosiła o możliwość 

szczegółowego wyjaśnienia. To, że rada ma kompetencje, to że statut daje kompetencje 

do inicjowania uchwały, to uprawnienie rady i uprawnienie radnych. Projekt takiej uchwały 

radca prawny ma obowiązek sprawdzić pod względem zgodności z prawem i w tym 

zakresie Pani Kowalska zadeklarowała, że jest do dyspozycji. Radca Prawny zwróciła 

uwagę na to, że radni podejmując taką inicjatywę nie mogą wymagać od pracowników 

urzędu realizacji tego swojego zamysłu, ponieważ ten zamysł może być sprzeczny  

z polityką prowadzoną przez organ wykonawczy. Współpraca nie polega na tym, że jeżeli 

radni będą mieli inicjatywę wprowadzenia jakiegoś projektu, to w tym momencie 

obowiązek sporządzenia tego projektu spoczywa na pracowniku gminy albo na radcy 

gminy. Do obowiązków radcy prawnego należy sprawdzenie czy uchwała przedstawiona 

przez radnych, którzy mają inicjatywę uchwałodawczą, jest zgodna z prawem. Jeśli taka 

uchwała będzie zgodna z prawem uzyska akceptację prawnika. Pani Mecenas 

zadeklarowała również, że jest do dyspozycji w kwestiach doradczych, np. czy jakieś 

rozwiązanie jest zgodne z prawem. Ale ten „wsad” merytoryczny należy do radnych, 

którzy mają inicjatywę uchwałodawczą. Organ wykonawczy jest dlatego organem 

wykonawczym ponieważ realizuje pewne swoje zamierzenia. Jeżeli radni uznają, że te 

zamierzenia są niewystarczające, np. w zakresie regulaminu zbiornika, to mają 

kompetencje do tego, by taki regulamin powstał. Ale tego obowiązku nie mogą nakazać 

organowi wykonawczemu, by to zrealizował. Radca prawny dodała, ze tak jak już mówiła 

Przewodniczącemu, nadal nie ma przekazanego stanu prawnego i faktycznego. Ale jeżeli 

tak jest, że linia brzegowa należy do dwóch gmin, to należy zacząć od porozumienia 

pomiędzy gminami. A takie porozumienie zawierają organy wykonawcze. Radca Prawna 

powtórzyła, że jest do dyspozycji, również pracownicy urzędu są i zwróciła się z apelem, 

by działania nie wypaczały współpracy w ten sposób, że cały urząd łącznie z radcą – 

będzie realizował wyłącznie działania radnych. Pani Kowalska powtórzyła po raz kolejny, 

że rada gminy ma kompetencje by taki regulamin ustanowić. Ale radca prawny nie może 

tego regulaminu napisać, ponieważ zawartość takiego regulaminu jaki chce pan 

przewodniczący może mieć inne zapisy niż zawartość regulaminu jaki chce pani radna 



 

Strona 22 z 24 
 

czy pan radny. Radca prawny musi być obiektywny, wobec czego jeżeli taki regulamin 

zostanie przedłożony to z przyjemnością go zaopiniuje pod względem prawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów zabrał głos informując, że problem jest z czym 

innym. Nie chodzi o pisanie regulaminu, tylko o odpowiedź, którą Pani w tej chwili 

udzieliła. Od miesiąca takiej informacji nie mają radni. Były tworzone regulaminy gdzie 

indziej, były tworzone umowy z organizacjami i wiemy jak się to odbywało. I rozmawiamy 

o współpracy, o bezpieczeństwie. Przesuwanie tej rozmowy na kwestie, kto ma pisać ten 

regulamin może niektórym jest na rękę. Ale nie o to chodzi. Rozmawiamy o tym, czy 

 w ogóle możemy i jak możemy; ta odpowiedź nie pada.  

Teodora Jagiełło (Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej  

i Promocji Gminy) poinformował, że z przykrością stwierdza, że Przewodniczący Rady 

wprowadza chaos w pracy Rady. 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) odpowiedział, że nie pierwszy 

raz.  

Teodora Jagiełło przypomniała kompetencje przewodniczącego, które są ściśle 

określone. Zdaniem radnej, 1/3 wypowiedzi, to wystąpienia w kolejnych sprawach. Lepiej 

by było, gdyby pojawiające się tematy i problemy były omawiany na komisjach 

merytorycznych i dopiero z wypracowanym wnioskiem przychodzicie Państwo na Radę. 

Radna Jagiełło podkreśliła, że temat zalewu jest dla niej ważny, ponieważ sołectwo które 

reprezentuje granicy z zalewem. Ale nie jest to temat nadrzędny, dla radnej ważniejsze 

jest to, że grupa 9 radnych wyrzuciła odwodnienie w Woli Kopcowej. Radna dodała, że 

życzyła by sobie, aby sprawność prowadzenia obrad była lepsza.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów zwrócił się do radnej z pytaniem w jakim zakresie. 

Radna Jagiełło wyjaśniła, że dotyczy to drążenia tematów, które na ten moment są nie do 

załatwienia. Otrzymuje pan przewodniczący korespondencję, której nie przekazuje np. 

kwestie stypendiów. Ma Pan środki komunikacji, mamy maile. Dopiero na sesji objawia 

pan treść, co dla radnej jest dużym dyskomfortem, ponieważ pracuje w komisji i chciałaby 

mieć możliwość zapoznania się z treścią. Radna wezwała Przewodniczącego do 

usprawnienia obrad poprzez procedowanie tematów na komisjach merytorycznych,  

a dopiero z wnioskami przekazywania spraw na radę, w ramach szanowania siebie  

i wspólnego czasu. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że ustalone zostały zasady przekazywania 

korespondencji na adres rada@maslow.pl, która jest automatycznie przekierowana do 

radnych. Co do korespondencji kierowanej do przewodniczącego, Piotr Kapuściński 

wyjaśnił, że potrzebuje czasu na zapoznanie się z pismami i zadeklarował, że postara się 

w miarę szybko przekazywać korespondencję.  

Tomasz Ksel (Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji) zabrał głos informując, że nie 

zabierając głosu w dyskusji na temat frazesów zrobił to z szacunku do wójta i rady. Radny 

Ksel przypomniał, że ustalone było, że zaczniemy tę kadencję od spotkania i wyjaśnienia 

pewnych rzeczy na temat współpracy. Radny oświadczył, że nadal czeka na to spotkanie 

i prosi o organizację tego spotkania w celu wyjaśnienia pewnych niewygodnych tematów.  
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Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) wyjaśnił, żeby to wybrzmiało dokładnie, urząd gminy 

jest zainteresowany powstaniem takiego regulaminu i deklaruje, że jeżeli taki regulamin 

powstanie to wójt może być inicjatorem przedłożenia go Wysokiej Radzie do przyjęcia, 

rozpropagowania go w terenie. Wójt podkreślił, że nie weźmie na siebie 

odpowiedzialności, bo nie jest kompetentną osobą do wyznaczania odległości, podjazdów 

itp.; może uczestniczyć w dyskusji na temat tego przedsięwzięcia. Wójt zwrócił się do 

Przewodniczącego Rady, że jeżeli jest fachowcem w tej dziedzinie, to wójt oddaje w jego 

ręce te działania. Co do współpracy z Radą Gminy, Wójt podkreślił, że przez ostatni okres 

urząd, w wytężony sposób współpracujemy z każdym z Państwa radnych. Wiele 

informacji do nas dociera, jesteście częstymi gośćmi urzędu i jesteśmy do dyspozycji. 

Jednak urząd funkcjonować musi normalnie, jest okres urlopowy i Wójt poprosił  

o wyrozumiałość. Wójt Gminy poprosił także o to, by dyskusje merytoryczne dotyczące 

wąskich spraw odbywały się na komisjach, ponieważ nie ma potrzeb organizowania 

spotkań dodatkowych. W posiedzeniach komisji może uczestniczyć każdy i można 

wypracować wnioski. Potrzebne jest wiele działań efektywnych; dzisiejsza dyskusja na 

sesji pokazuje, że gdybyśmy tę dyskusję ścisnęli, to nie pozostanie nic w rękach, poza 

kilkoma kąśliwymi uwagami. Wójt jeszcze raz zadeklarował współpracę ze strony urzędu 

i zadeklarował, że będzie czuwał nad jednym. Organ wykonawczy jest jeden, wszelkie 

działania w zakresie inwestycyjnym, zmian budżetowych – będą spoczywały na wójcie  

i pracownikach. Wójt nie wyobraża sobie dwuwładzy, gdzie radni z projektantami  

rozmawiają oddzielnie, samorząd rozmawia oddzielnie, a potem dochodzi do dyskusji  

w której przerzucamy się jak dzieci. Wójt gminy z Przewodniczącym Rady Gminy na 

publicznie, na transmisji prowadzi dyskusję, która dla większości osób jest niezrozumiała 

i ludzie nie wiedzą, o co chodzi. Wójt Gminy zwrócił się do radnego Ksela o wspólne 

dbanie o samorząd, o jego poziom, o styl współpracy pokazując mieszkańcom, że 

jesteśmy partnerami, a nie ludźmi, którzy ukrywają prywatne sprawy poprzez samorząd.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zgodził się z wójtem, że pewne 

sprawy szczególnie organizacyjne powinny być omówione gdzie indziej. Dlatego 

czekamy. Przewodniczący Rady dodał, ze jest problem komunikacyjny.  

Tomasz Ksel (Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji) odniósł się do Wójta 

wyjaśniając, że jest mu bardzo przykro słyszeć, że wprowadza brak kultury, są to 

zachowania nie na miejscu i poprosił o wyjaśnienie, co wójt ma na myśli mówiąc, że 

próbuje wykonywać cele prywatne. Radny podkreślił, że nigdy nie miał na uwadze  swoich 

prywatnych interesów przychodząc do urzędu. 

Zbigniew Zagdański (Sekretarz Gminy Masłów) wyjaśnił z czego wynikała odpowiedź do 

przewodniczącego w sprawie maila, który został przesłany na adres sekretarza. Pan 

Sekretarz wyjaśnił jakie obowiązki nałożył ustawodawca, jaki jest formalny obieg 

dokumentów i wyjaśnił, że adres gmina@maslow.pl, jest adresem głównym organu. Na 

sekretariacie zawsze ktoś jest i odbiera pocztę.  

Przewodniczący Rady przerwał wypowiedź Sekretarza, dziękując za ten głos.  
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14. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Kapuściński podziękował za udział w IV sesji Rady Gminy Masłów i zamknął obrady. 
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